

# 德国进口安全阀

产品名称	德国进口安全阀
公司名称	德国菲克阀门中国总代理
价格	面议
规格参数	
公司地址	上海市嘉定华亭工业区
联系电话	021-31266860 13636595050

## 产品详情

【德国进口安全阀】德国（FIKE）菲克阀门国际有限公司介绍：菲克总部位于德国首都柏林，是欧洲流体控制领域的主要制造商之一。公司成立于1934年，占地面积20万平方米，注册资金6500万欧元，就职工2400人，在世界各地设有15个生产基地和60多家代理商，公司致力于科研开发，利用先进的设计理念和加工手段，保证了产品的长期可靠性。公司具备德国地区最大的阀门产品测试中心，计量、物理、化学测试中心，计算机中心。资金和人才实力雄厚，具备各类阀门产品开发、研制、设计、铸造、机加工、装配、试验、测量、仓储、运输、服务等全部能力。在流体传输领域，FIKE公司的系列流体产品以其优秀的品质，良好的信誉，一直在同行业中享有很高的声誉。德国（FIKE）菲克阀门国际有限公司产品：进口蝶阀，进口球阀，进口截止阀，进口闸阀，进口止回阀，进口调节阀，进口电磁阀，进口减压阀，进口安全阀，进口平衡阀，进口阻火器，进口针型阀，进口放料阀，进口排气阀，进口过滤器，进口隔膜阀，水力控制阀等。

FIKE VALVES COMPANY PROFILE: fike headquarters in Berlin, is a European field of fluid control one of the major manufacturers. Founded in 1934, covers an area of 200,000 square meters, registered capital of 65 million euros, office staff of 2,400 people in the world with 15 manufacturing sites and more than 60 agents, the company is committed to research and development, the use of advanced design and processing methods to ensure long-term product reliability. German companies have the largest test center valves, measurement, physics, chemistry testing center, computer center. Strength of capital and talent, with all the valve product development, research, design, casting, machining, assembly, testing, measurement, storage, transport, services, and all other capabilities. In the field of fluid transfer, FIKE's range of liquid products with excellent quality, good reputation, has been in the industry enjoyed a high reputation.

FIKE VALVES PRODUCTS: Import butterfly valve, ball valve imports, import cut-off valve, gate valve, inlet check valve, import control valve, solenoid valve, reducing valve, safety valve of imports import balance valve, flame arrester imports, import needle valve, discharge valve, exhaust valve, inlet filter, import diaphragm valves, hydraulic control valves and other valves.

中国总代理商：上海奥立龙阀门有限公司

电话：021-31266860 联系人：张建安

手机：13636595050

资料索取：[fikevalve@163.com](mailto:fikevalve@163.com)

网站：[www.famenc.com](http://www.famenc.com)

网站：[www.famen21.com](http://www.famen21.com)